
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 
Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 

 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
Dátum: 02. 11. 2011 
Miesto a čas konania: veľká zasadačka č. 214, MsÚ v Malackách, 16.30 h – 20.00 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka - podpredseda, Ing. 
Rusňák, Mgr. Habová, Ing. Špelicová, Ing. Andil, p. Salajová, PaedDr. Filip 
Ospravedlnená: PaedDr. Pagáčová  
Pozvaný: Ing. Adamovič, vedúci OE MsÚ 
Tajomníčka komisie: Mgr. Hrnková  

 
Schválený program (za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0, nehlasovali: 1) 

   1. Otvorenie 
2. Diskusia k materiálom na zasadnutie MsZ dňa 10.11. 2011: 
 a) Prvý návrh rozpočtu mesta na rok 2012 – Z157/2011  
 b) Návrh VZN o dotačnej a grantovej politike mesta – Z151/2011 

              c) Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl 
 a školských  zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky za školský rok 
 2010/2011 – Z147/2011  
3. Informácia o čerpaní prostriedkov z rozpočtu komisie v r. 2011  
4. Návrh rozpočtu komisie na r. 2012  
5. Informácia o organizácii Malackej desiatky  
6. Informácia o stave a riešení kapacitných priestorov MŠ  
7. Rôzne 
8. Záver 
 
K bodu 1.:  
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla.  
 
K bodu 2a:  
Vedúci oddelenia ekonomiky Ing. Adamovič  komisiu informoval o prvom návrhu rozpočtu 
na rok 2012, pričom uviedol, že vzhľadom na pomer očakávaných príjmov a požiadaviek 
organizácií mesta a správcov kapitol  bolo zostavovanie rozpočtu náročnejšie než po iné roky. 
Komisii vysvetlil najmä rozpočet v častiach Vzdelávanie a Šport. Požiadavky škôl (hlavne  
MŠ a CVČ) boli výrazne vyššie než očakávané financie z podielových daní, ktoré by mali po 
prepočtoch týmto školám pripadnúť. ZUŠ je jediná škola, ktorá sa svojím navrhovaným 
rozpočtom „zmestí“ do očakávaných príjmov. Riaditelia škôl budú musieť hľadať ešte 
spôsoby ako šetriť.  
Uznesenie 32/2011 (k materiálu Z 157/2011): 
Komisia berie na vedomie informáciu Ing. Adamoviča o prvom návrhu rozpočtu mesta 
na rok 2012 s pripomienkami: 
a) hľadať možnosti navýšenia kapitálového rozpočtu odpredajom nebytových priestorov 
na Mierovom námestí a tieto príjmy účelovo viazať na riešenie kapitálových výdavkov 
pre rozpočtové organizácie mesta (školské budovy a zariadenia),  
b) finančné zdroje potrebné na I. etapu výstavby skateparku diferencovať z viacerých 
zdrojov a hľadať vo viacerých kapitolách. 
Hlasy:  za: 8  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0   



 
K bodu 2b: 
Návrh VZN o dotačnej a grantovej politike mesta spracoval Ing. Adamovič v spolupráci 
s poslancom MsZ Mgr. Říhom. Komisiu zaujímalo hlavne to, ako sú v návrhu riešené 
kompetencie komisie, primátora mesta a mestského zastupiteľstva pri schvaľovaní dotácií 
a tiež to, akým spôsobom bude verejnosť informovaná o výške a prijímateľoch schválených 
dotácií a o neschválených dotáciách. 
Uznesenie 33/2011 (k materiálu Z 151/2011): 
Komisia berie na vedomie predkladaný materiál a navrhuje ho schváliť 
s pripomienkami:  
a) v § 6 ods. 2 doplniť písm. c) v znení „o dotáciách poskytovaných v zmysle § 8 v plnej 
výške rozhoduje primátor mesta“.  Písm. c) bude umiestnené pred text „ak toto 
nariadenie neustanovuje inak“, 
b)  v § 6 ods. 4 vypustiť z prvej vety „z rezervy primátora“, 
c)  v § 6 ods. 13 vypustiť text „a dotácií poskytnutých z rezervy primátora mesta“, 
d) v § 6 ods. 13 vypustiť text „s počtom bodov, na základe ktorých bola dotácia 
schválená“, 
e)  v § 8 vložiť nový ods. 5 v znení „o prerozdelení účelovo viazanej rezervy oboznámi 
primátor mesta komisiu pre vzdelávanie, mládež a šport do 15. januára nasledujúceho 
roka a zároveň úrad zverejní toto prerozdelenie v zmysle § 6 ods. 13 tiež do 15. januára 
nasledujúceho roka“. Pôvodné odseky 5 až 8 sa očíslujú 6 až 9. 
Hlasy:  za: 8  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0   
 
K bodu 2 c.:  
Členovia komisie sa oboznámili so správami o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl. 
 
K bodu 3:  
Mgr. Hrnková členom komisie referovala o čerpaných dotáciách na športové akcie mesta za 
rok 2011, čo členom komisie umožnilo zohľadniť súčasný stav čerpania pri navrhovaní 
rozpočtu na rok 2012. 
 
K bodu 4: 
Po dlhšej diskusii sa komisia zhodla na tom, že návrh rozpočtu na celomestské športové 
podujatia na rok 2012 predloží v tejto podobe: 
1. podujatia, ktorých hlavným organizátorom je komisia 
- 29. ročník cestného behu Malacká desiatka /Grand Prix Záhorie/    770 € 
- 5. ročník Záhoráckeho výstupu na Vysokú       330 € 
- Športové hry malackej mládeže o Putovný pohár primátora mesta                         500 € 
- 40. ročník Behu oslobodenia                                                                                          400 € 
- 29. ročník Večerného behu zdravia - Behu vd'aky SNP                                            400 € 
- 39. ročník Putovného pohára MDD v šachu                                                                170 € 
- Vyhlásenie Najlepšieho športovca a Najšportovejšej školy za rok 2011                      900 € 
- 7. ročník behu Malacký kilometer   300 € 
- 5. ročník detského šachového turnaja / Regionálny šachový festival / 300 € 
- 2. ročník turnaja Záhorácky minihandbal 200 € 
- 3. ročník turnaja v l'adovom hokeji ZŠ 200 € 
Spolu                                                                                                                                               4 470 € 

2. podujatia pod patronátom komisie, ktorých organizátorom je iná organizácia 
- 17. ročník medzinárodného Pohára Záhoria v boxe /BC RTJ Malacky /                   330 € 
- 18. ročník Memoriálu A. Škvaridla v l'ahkej atletike / AC Malacky/                          170 € 
- 2. ročnik medzinárodneho turnaja mládeže v stolnom tenise /MSK Malacky/           600 € 



-  Športový deň invalidnej mládeže /KZPMaD Malacky /                                              230 € 
- 59. ročník volejbalového turnaja mužov o pohár SNP / VO TJ Strojár/    200 € 
Spolu  1 530 € 

Rezerva  komisie                                                                                                                   600 € 

Celkom na rok 2012   6 600 € 
Uznesenie 34/2011  
Komisia schvaľuje predložený návrh rozpočtu na celomestské športové podujatia na rok 
2012 a poveruje predsedu komisie predložiť návrh ekonómovi mesta na zapracovanie 
tohto návrhu do rozpočtu mesta. 
Hlasy:  za: 8  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0   
 
K bodu 5.: 
Mgr. Pašteka referoval členom komisie o súčasnom stave príprav Malackej desiatky 
a Malackého kilometra. Následná diskusia bola opäť najmä o jednej téme: ako dostať 
Malackú desiatku do centra mesta, a to napr. o dva roky, keď bude mať beh jubilejný ročník. 
Členovia komisie prisľúbili pomoc pri organizácii behu 12. 11. 2011. 
 
K bodu 6.: 
Predseda komisie p. Tedla, ktorý sa zúčastnil na otvorení tried Materskej školy na 
Rakárenskej povedal, že priestory MŠ sú pekné, objekt je v tichom prostredí, voľba budovy 
na Rakárenskej bola dobrá voľba. 
 
K bodu 7.: 
Členovia komisie sa zaujímali, koľko športových klubov poslalo informácie o pripravovaných 
športových podujatiach na rok 2012 do kalendára športových podujatí, Mgr. Hrnková, u ktorej 
sa informácie zbierajú, má zatiaľ k dispozícii len málo týchto informácií, pošle ich členke 
komisie Ing. Špelicovej na zosumarizovanie do kalendára.  
Členovia komisie navrhli na ďalšie zasadnutie pozvať p. Mihočka za účelom prediskutovania 
personálneho zabezpečenia komplexnej činnosti mesta v oblasti športu. 
 
K bodu 8.: 
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla.  
 
 
 
 
 
 
 
         RNDr. Pavol Tedla 
           predseda komisie 
 
 
Príloha: prezenčná listina 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
V Malackách 03. 11. 2011 
 


